
Zápisnica z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

26.2.2024 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,30 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana 

Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc.Ján Gerát 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Tatiana Kunová  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

1 a). Zasadnutie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že program bude rozdelený na dve časti a to časť slávnostná a časť pracovná. Následne 

prečítal slávnostnú časť programu: 

 

Slávnostná časť programu: 

a) otvorenie zasadnutia, 

b) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

c) zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

b) Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Katarína Kunová. Za overovateľov 

zápisnice určil Adrianu Bošancovú a PaedDr. Janu Odlevákovú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) Starosta vyzval novozvoleného poslanca Bc. Jána Geráta k zloženiu sľubu poslanca obecného 

zastupiteľstva, ktorý Bc. Ján Gerát prečítal a následne podpísal. Predsedníčka miestnej volebnej 

komisie Tatiana Kunová mu následne odovzdala osvedčenie o zvolení.  

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Kvačanoch 

 

A.  Berie na vedomie 

1/ Informáciu starostu obce o zániku mandátu poslanca Milana Galicu dňom 21. apríla 2023 

písomným oznámením doručeným obecnému úradu. 

 

2/ Informáciu predsedníčky miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov 

samosprávy obcí konaných 10. februára 2024, v ktorých bol zvolený za poslanca p. Bc. Ján 

Gerát, bytom Kvačany 64. 

 

B. Vyhlasuje 

v zmysle § 192 zákona č. 180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov pre volebné obdobie 2022 - 2026 

nastúpenie p. Bc. Jána Geráta, bytom Kvačany 64, za poslanca Obecného zastupiteľstva obce 

Kvačany. 

 

C.  Konštatuje, že 

1/ Poslanec Bc. Ján Gerát, bytom Kvačany 64, zložil zákonom predpísaný sľub poslanca 

obecného zastupiteľstva.  

 



2/ Poslanec Bc. Ján Gerát, bytom Kvačany 64, prevzal z rúk starostu obce osvedčenie o tom, že 

sa stal dňa 26. februára 2024 poslancom Obecného zastupiteľstva obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta následne prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok.  

P r o g r a m : 
2. Schválenie programu. 

3. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2024. 

4. Prerokovanie Žiadosti o poskytnutie príspevku na prevádzku poskytovania sociálnej služby od 

Červeného kríža, územný spolok Liptovský Mikuláš.  

5. Prerokovanie cenovej ponuky na zriadenie internetovej prípojky a kamerového systému na 

strelnicu. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti na úľavu poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, ktorí sa na území obce 

nezdržiavajú vo výške 10 €. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a poplatok schválili. Potom 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Ing. Evy Burišovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2024, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Ing. Evu 

Burišovú a jej deti – syna Artúra a dcéru Alinu, nakoľko sa dlhodobo nezdržiavajú na adrese trvalého 

pobytu.  

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Štefana Báleka o úľavu na poplatku za komunálny 

odpad na rok 2024, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Davida 

Báleka, Simonu Danko, rod. Bálekovú, Nathaniela Danko a Auroru Danko, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiava v Nemeckej republike.  

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           



PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval prítomných o doručenej žiadosti Slovenského červeného kríža, územný 

spolok Liptovský Mikuláš o príspevok na sociálnu službu. V žiadosti však nebola uvedená suma, 

ktorú požadujú. K žiadosti by malo byť doložené aj hospodárenie Domova sociálnych služieb  

a požadovaná suma. Poslanci sa zhodli na tom, že príspevok nebude poskytnutý. Starostu prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o poskytnutie príspevku na prevádzku 

poskytovania sociálnej služby od Červeného kríža, územný spolok Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje príspevok na prevádzku poskytovania sociálnej služby od 

Červeného kríža, územný spolok Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  1  / Bc. Ján Gerát/ 

 

5. Starosta informoval prítomných o doručenej cenovej ponuke na zriadenie internetového pripojenia 

a zavedenie kamier na strelnicu v sume 3.342,00 bez DPH. Poslanci sa informovali, aký je ročný 

príjem za strelnice, nakoľko výška cenovej ponuky sa im zdá neprimeraná. Príjem za rok 2023 bol 

vo výške 1.500,00 €. Poslanci odporučili starostovi osloviť ešte iné firmy a získať od nich cenové 

ponuky na zriadenie kamerového systému. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku na zriadenie internetovej prípojky 

a kamerového systému na strelnicu od firmy Citycom.sk, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce vyžiadaním iných cenových ponúk na kamerový 

systém strelnice. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta sa informoval, či sa na novej ulici ide potiahnuť celý nový asfalt, alebo sa idú jamy len 

látať. Približná cena za 1m² je 25 €. Poslanci sa zhodli na tom, že lepenie jám je o ničom, tak ak sú 

na to finančné prostriedky, treba to urobiť riadne celé. Prostriedky na to sú, len treba urobiť verejné 

obstarávanie. Poslanci poverili starostu, aby oslovil firmu, ktorá pripraví verejné obstarávanie. 

Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce zabezpečením verejného obstarávania na opravu 

miestnej komunikácie – Novej ulice. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanci sa začali sťažovať, aj na základe podnetov od občanov, na státie nákladného vozidla pred 

predajňou COOP Jednota Kvačany, kde potom nemajú občania, ktorí idú na nákup, miesto na 

parkovanie osobných áut. Pri nepriaznivom počasí robí nákladné auto koľaje na verejnej zeleni 



a nevypadá to dobre. Ďalej sa im nepáči aj vozenie sa mladých po ceste okolo M. Sihockej, kde sa 

boja, aby pri takejto jazde nezrazili deti. Starosta sľúbil, že sa s mladými pozhovára ohľadom jazdy 

a poslanec Lasák sa porozpráva s vodičom nákladného vozidla ohľadom parkovania. Ak by to 

nepomohlo, potom by sa to muselo riešiť inou cestou. 

Starosta informoval, že p. Šimovček bude osádzať skruže pri p. Húskovi, osádzať obrubníky pri BD 

č. 257 a treba urobiť aj prívod vody na cintoríne v Kvačanoch, ktorá tečie. Ďalej informoval 

prítomných o tom, že cez jarné prázdniny boli v materskej škole vykonané opravy na ústrednom 

kúrení vo výške 3.290,48 €. Ďalej informoval, že bola podaná žiadosť na stavebné úpravy kultúrneho 

domu a v súčasnosti sa pracuje na novej stránke obecného úradu, ktorá bude vyhovovať zákonným 

podmienkam.  

Starosta informoval, že p. Králová doniesla na obecný úrad podklady na pripravovaný geometrický 

plán k výmene pozemkov. Jedná sa o výmenu časti pozemkov, ktoré sa nachádzajú pod prístupovou 

cestou a sú vo vlastníctve p. Královej a ornej pôdy nachádzajúcej sa v blízkosti ich rodinného domu, 

ktorá je vo vlastníctve obce. J. Odleváková priniesla tiež geometrický plán, ktorý rieši miestnu 

komunikáciu na konci Dlhej Lúky. Ide o odpredaj cesty od p. Povrazníka. Poslanci poverili starostu, 

aby oslovil spracovateľa znaleckého posudku k jeho aktualizácii, nakoľko platnosť znaleckého 

posudku je len pol roka. Aktualizovaný znalecký posudok bude potom použitý pri spracovaní kúpnej 

zmluvy. Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

b) Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce oslovením znalca, ktorý aktualizuje znalecký 

posudok. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslankyňa J. Odleváková sa informovala v akom štádiu je odstraňovanie starých stĺpov, ktoré boli 

použité na miestny rozhlas. Nakoľko sa rekonštrukcia miestneho rozhlasu uskutočnila po stĺpoch 

verejného osvetlenia, tieto stĺpy sú už zbytočné. Starosta informoval prítomných, že predchádzajúce 

zastupiteľstvo už riešilo tento problém v roku 2020, ale na základe požiadavky p. Fúziu o zachovanie 

týchto stĺpov na potiahnutie optického kábla obcou. Poslanci sa zhodli na tom, že nakoľko do 

dnešného dňa neprišlo k žiadnym prípravám na potiahnutie optiky, stĺpy treba odstrániť. Treba 

osloviť členov DHZ, ktorí by stĺpy odstránili a z predaja týchto stĺpov by si ponechali finančné 

prostriedky. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

c) Obecné zastupiteľstvo súhlasí s odstránením starých stĺpov miestneho rozhlasu (žlto-červené), 

d) poveruje starostu obce oslovením členov DHZ na odstránenie stĺpov. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej sa informovala o tom, či nie je možná výmena šindľa na autobusovej zastávke pri obecnom 

úrade. Starosta informoval prítomných o tom, že ak by prešla výzva na opravu kultúrneho domu, 

opravila by sa aj táto strieška. Ďalej sa informovala o tom, či nie je možné z dôvodu bezpečnosti 

urobenie zábradlia na moste pri p. Bačovej, nakoľko tadiaľ chodia aj turisti a žiadne zábradlie sa na 

moste nenachádza. Zábradlie by mohol spraviť aj p. Považský, alebo firma, ktorá robila zábradlia na 

mostoch v obci. Poslanci so zábradlím súhlasili a starosta pričítal návrh uznesenia: 

e) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyhotovenie zábradlia na moste k p. Bačovej. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           



PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslankyňa A. Bošancová sa informovala, čo s drevom, ktoré vzniklo vypílením stromu pri BD č. 

226, kde sa budú nachádzať parkovacie miesta pre tento bytový dom. Poslanci sa zhodli na tom, že 

drevo treba podarovať p. Bačovej. Ďalej sa informovala, že keď budú vybudované parkovacie miesta 

na vlastné náklady vlastníkov bytov, akým spôsobom budú tieto práva k parkovacím miestam 

vysporiadané. Nakoľko sa poslanci zhodli na tom, že predávať obecné pozemky sa nebudú, budú 

vystavené nájomné zmluvy. 

Poslankyňa M. Sihocká sa informovala, ako to vyzerá s potiahnutím elektriny v časti Trávniky. 

Starosta informoval o tom, že sa rozprával s p. Michtalíkom, ale tento mu nevedel povedať, kedy sa 

na prácach začne. Ďalej sa informovala o tom, či by nebolo dobré urobiť dočasné verejné osvetlenie 

a to uložením solárnych svetiel. Starosta informoval, že pôjde na stavebný úrad a popýta sa, ako to 

vyzerá so stavebných povolením na osadenie verejného osvetlenia v časti Trávniky a solárne svetlá 

by sa mohli osadiť na miestach, ktoré sú plánované na výstavbu verejného osvetlenia.  

 

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,30 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Adriana Bošancová             ........................................ 

 

PaedDr. Jana Odleváková    ........................................ 


